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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

 

2023. gada 24. augustā.   

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs - Domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, auditore Viktorija Belova, 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga, Attīstības un būvniecības pārvaldes 

vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa, Ķekavas 

novada sociālā dienesta juriste Ilze Birzule. 

 

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis.  

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes priekšsēdētājs Andis Damlics. 

SIA “BŪKS” valdes priekšsēdētājs Edgars Mencis.   

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs - SIA „Baložu Komunālā Saimniecība” budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada otro ceturksni;  

2. Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” pamatkapitāla palielināšanu  un pašvaldības 

naudas ieguldījumu;  

3. Informatīvs - SIA „Būks” budžeta plāna izpilde par 2023. gada otro ceturksni;  

4. Informatīvs - SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” 6 mēnešu budžeta plāna izpilde;  

5. Informatīvs -  "Ķekavas nami" budžeta plāna izpilde par 2023. gadu;  

6. Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, 

Ķekavas novadā” realizēšanu;  

7. Par braukšanas maksas palielināšanu sabiedriskā transporta maršrutos, atkārtoti;  
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8. Saistošie noteikumi "Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos 

Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem 

bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas 

novadā”";  

9. Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu;  

10. Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu;  

11. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums”;  

12. Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu;  

13. Informatīvs - Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par 

investīciju projekta “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un 

izglītības iestādēs” īstenošanu;  

14. PIEBALSOJAMAIS- Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023.;  

15. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - d/s “Titurga” attīstības priekšnosacījumi. 

 

 

 

 

 

Gatis Līcis atklāj sēdi. 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Gatis Līcis, informē, ka iesniedzis priekšlikumus par darba kārtības 

papildināšanu ar diviem piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Gatis Līcis, Jānis Zvaigzne.  

Aigars Vītols iesniedz piecus priekšlikumus par jautājumu izslēgšanu no darba kārtības, jo tie 

tiks skatīti ārkārtas Domes sēdē.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Gatis Līcis aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023., 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2.priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par d/s “Titurga” attīstības priekšnosacījumi, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-

2027. gadam investīciju plāna 2023. gada otro aktualizāciju, jo jautājums jau ir iekļauts 

izsludinātajā domes ārkārtas sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 1 (Inese Jēkabsone), "Atturas" –2 (Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

4.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Odukalna ielas 

pārbūve, Odukalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu 

parakstīt līgumus par darbu veikšanu, jo jautājums jau ir iekļauts izsludinātajā domes 

ārkārtas sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone), "Atturas" –2 (Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

5.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Naudītes ielas 

pārbūve no Ķekavas apvedceļa līdz Asteru ielai, Katlakalns, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu, jo 

jautājums jau ir iekļauts izsludinātajā domes ārkārtas sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone), "Atturas" –2 (Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

6.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 

9.augusta lēmumā Nr.22 “Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar 

autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu 

ielai” realizēšanu", jo jautājums jau ir iekļauts izsludinātajā domes ārkārtas sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 3 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa,), "Atturas" 

–1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

7.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Titurgas PII 

apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu 

parakstīt līgumus par darbu veikšanu, jo jautājums jau ir iekļauts izsludinātajā domes 

ārkārtas sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone), "Atturas" –2 (Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



4 

 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un G. Līcis aicina apstiprināt 

koriģēto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 24. augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - SIA „Baložu Komunālā Saimniecība” budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada otro ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:14:37) 

Andis Damlics ziņo par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 2.ceturkšņa darbu un budžeta 

izpildi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” pamatkapitāla palielināšanu  un pašvaldības 

naudas ieguldījumu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:19:28) 

 

Par jautājumu ziņo Andis Damlics. SIA “Baložu komunālā saimniecība” 2023.gada 13.jūnijā 

iesniedza iesniegumu par nepieciešamību ieguldīt pamatkapitālā pašvaldības naudas līdzekļus 

ūdensvada un daudzdzīvokļu māju kanalizācijas ievadu nomaiņai Kr. Barona ielā Baložos un 

maģistrālā ūdensvada cauruļvada izbūvei un pievienošanai esošajiem tīkliem posmā no Ezera 

ielas, līdz Salnas ielai 3, Baložos. 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Andis Damlics, Gatis Līcis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par SIA “Baložu komunālā saimniecība” pamatkapitāla palielināšanu  un pašvaldības 

naudas ieguldījumu, 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" –2 (Juris Jerums, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - SIA „Būks” budžeta plāna izpilde par 2023. gada otro ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:29:39) 

 

Edgars Mencis ziņo par SIA „Būks” 2.ceturkšņa darbu un budžeta izpildi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Edgars Mencis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Informatīvs - SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” 6 mēnešu izpilde budžeta plāna 

izpilde 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:37:20) 

 

Uldis Blicavs ziņo par SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” sešu mēnešu darbu un budžeta 

izpildi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Uldis Blicavs. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

5. Informatīvs -  "Ķekavas nami" budžeta plāna izpilde par 2023. gadu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:41:14) 

Raivo Lācis ziņo par SIA "Ķekavas nami" budžeta plāna izpildi par 2023. gadu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Raivo Lācis, Gatis Līcis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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6. Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:30) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir sagatavots lēmumprojekts par projekta “Ietves 

izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, Ķekavā, Ķekavas novadā” 

realizēšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Gatis Līcis. 

 

Debašu sadaļā izsakās – Gatis Līcis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Ietves izbūve gar Nākotnes ielu no TC “Dālderi” līdz Īgumu ielai, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Noraidīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

    

 

 

7. Par braukšanas maksas palielināšanu sabiedriskā transporta maršrutos, atkārtoti 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:54:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Informē par plānotajām braukšanas maksas izmaiņām 

sabiedriskā transporta maršrutos.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Kristīne Danovska, Juris Jerums.  

Debašu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Valts Variks, Gatis Līcis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Neatbalstīt braukšanas maksas palielināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – 4 (Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

8. Saistošie noteikumi "Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos 

Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem 

bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā”" 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:10:20) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule. 2023. gada 27.jūnijā tika pieņemti grozījumi MK noteikumos 

Nr.857, kuri stājās spēkā 2023.gada 1.jūlijā. Grozījumi paredz, ka no 1.jūlija tiek palielināts 

atbalsts bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, 

pabalstu minimālos apmērus turpmāk nosakot atkarībā no minimālo ienākumu mediānas 

izmaiņām. Lai Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.29/2021 “Par pašvaldības 

atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, 

audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā” 2.3. apakšpunkts, 9.2.apakšpunkts, 

10.2.apakšpunkts, 11. un 12. punkts atbilstu MK noteikumu grozījumiem, ir jāveic grozījumi 

Saistošos noteikumos un jānosaka vienreizējā pabalsta patstāvīgas dzīves uzsākšanai un 

vienreizējā pabalsta sadzīves priekšmetu un mīkstā inventāra iegādei apmēru, kas ir atbilstošs 

MK noteikumu grozījumiem, kas stājās spēkā 2023.gada 1.jūlijā 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Saistošie noteikumi "Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos 

Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem 

bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas 

novadā", 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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9. Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:15:47) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe.  Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem  Ķekavas 

novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones 

mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Jānis 

Zvaigzne, Dace Cīrule. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina uzsākt balsojuma procedūru.  

 

 

Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka –  

2. Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 18.augusta lēmumā Nr.19 

“Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas skola” 

interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādi”, 

protokols Nr.9/2021, un izteikt lemjošās daļas 1.punkta apakšpunktus šādā redakcijā: 

“1.1. par vienu individuālo nodarbību EUR 14.10; 

1.2. par grupu nodarbību EUR 9.40 mēnesī.” 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu , 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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10. Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:40:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par noteikumu "Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta mērķdotāciju pašvaldības izglītības 

iestādēm" apstiprināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Vera Kļaviņa, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

11. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:42:37) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem nolikumā 

,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikums”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Vera Kļaviņa, Andris Ceļmalnieks, Karina 

Putriņa. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums”, 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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12. Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:55:34) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas Mākslas skolas 

interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:15  līdz plkst. 16:25.   
 

 

 

 

13. Informatīvs - Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par 

investīciju projekta “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un 

izglītības iestādēs” īstenošanu  

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:57:55) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir saņemta vēstule no Izglītības un zinātnes ministrijas par 

sadarbības līgumu slēgšanu investīcijas projekta īstenošanai. Projekts paredz nodrošināt 

portatīvās datortehnikas pieejamību izglītojamiem no sociāli neaizsargātām grupām, kuri 

mācās vispārējās pamata un vidējās izglītības programmās,  speciālās izglītības programmās, 

profesionālās pamatizglītības programmās, profesionālās vidējās izglītības programmās, ko 

īsteno pēc pamatizglītības apguves,  un arodizglītības programmās, ko īsteno pēc 

pamatizglītības apguves, un kuri atbilst vismaz vienam statusam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Inese Jēkabosne, Valts 

Variks, Dace Cīrule, Viktorija Belova, Gatis Līcis. 

  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 
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1. Priekšlikums no Gata Līča –  

Ņemot vērā, ka sadarbības līguma noslēgšana radīs papildu izdevumus pašvaldības 

budžetā, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei sadarbībā ar Administratīvo pārvaldi, 

sagatavot Domes lēmuma projektu atbilstoši pašvaldības nolikuma 81.punktam, un 

virzīt jautājuma izskatīšanu Domes sēdē, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Andris Ceļmalnieks –  

Izglītības, kultūras un sporta pārvalde sadarbībā ar Administratīvo pārvaldi līdz 2024. 

gada 31. maijam. sagatavo pārskatu par izglītības iestāžu digitālo tehnoloģiju 

nodrošinājumu, sagatavo resursu attīstības un atjaunošanas plānu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

14. Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023. 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:40:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par ēdināšanas apmaksu 

izglītojamajiem ar 2023. gada 1. septembri.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Vera Kļaviņa, Jānis Zvaigzne. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina uzsākt balsojuma procedūru.  

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

1.2. izteikt sekojošā redakcijā; 2,15 euro ar PVN par pusdienu ēdienreizi 5. - 12. klasē 

vispārējās izglītības iestādēs, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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15. Informatīvs - d/s “Titurga” attīstības priekšnosacījumi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:01:04) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis.  Nepieciešami grozījumi Ķekavas novada domes 

18.10.2018. lēmumu Nr.23. “Par lokālplānojuma“Lokālplānojums, ar kuru groza Ķekavas 

novada Baložu pilsētas teritorijas plānojumu 2008.-2020.gadam, dārzkopības kooperatīvās 

sabiedrības “Titurga”, Baložos, Ķekavas novadā, teritorijas daļai” apstiprināšanu ar 

saistošajiem noteikumiem. Grozījumos lokālplānojumam ir jāparedz atbilstoši detālplānojuma 

detalizācijai, kā arī jāizslēdz normas kuras prasa detālplānojuma izstrādi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, Valts Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Atbalstīt lokālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu, paredzot gan centrālos, gan 

lokālos kanalizācijas risinājumus, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:00 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Gatis Līcis 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


